
 

           

 

 
 

 
             Zápis ze zasedání SR GCA č.6/2023 

               ze dne 29.5.2023 

 

 
Přítomní: JUDr.J.Kovář, Ing. J. Sedláček, Ing. M. Hlaváč, Ing. R. Varta, 

Paní V.Kozáková,Ing.K.Libenská                                                                                                                                                                                                              
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Omluveni:                                                                                                                  

                                                                  

Ing.M.Kučerka                                                                                                                                                                                                                                   1 

 

 

Kontrola úkolů:                      

                                                                                                                                                                                                                            

 

1.1. Ing.R.Varta informoval o průběžných výsledcích soutěžních týmů GCA na turnajích. 

Na příští SR musí být dořešena nominace kapitánů na druhé kolo 1.- 2.9.2023. 

 

1.2. Sekretářka klubu informovala SR, že: 

- odeslala další upozorňující mail členům, kteří dosud neuhradili roční poplatek 

s informací, že jejich členství je blokováno na ČGF. Jedná se o 27 Osobních  a 

Přidružených členství a 14 Studentských členství. 

- zrušila všechna veřejná a dětská členství s neuhrazeným ročním poplatkem 

 

1.3. SR GCA pověřila sekretáře GCA, aby s ohledem na aktuální informaci z ČGF o 

povinnosti klubů platit i za blokovaná členství poplatek ČGF, odeslala členům 

s neuhrazeným ročním poplatkem informaci, že jejich členství bude dle stanov GCA 

k 31.5.2023 zrušeno. 

 

Odpovídá: Marta Svobodová 

Termín: 29.5.2023 

 

 

Různé:  

 

1. Paní Kozáková hovořila o tom, že SR GCA měla více marketingově využít výši ročních 

poplatků GCA pro rok 2023 oproti ročním poplatkům v okolních klubech k oslovení 

potencionálních nových členů. 

2. Proběhla diskuse na téma Školní golf. 

          Paní Kozáková uvedla, že do projektu Školní golf by měl být klub být více zapojen. 

          Pan Hlaváč navrhl, aby paní Kozáková písemně zpracovala návrhy, jakým způsobem bude    

          klub na projektu spolupracovat. 

3. Proběhla diskuse na téma poplatků a hospodaření ČGF. 

Paní Kozáková uvedla, že SR GCA má v tomto ohledu dát zpětnou vazbu ČGF. 

Prezident klubu navrhl, aby členové SR zpracovali písemně body, které bodu poté 

komunikovány z ČGF. 

---------------------------------------------------- 

Místo: Slavkov u Brna 

Zpracovala: Marta Svobodová 

Dne: 1.6.2023 

Termín příští SR: 10.7.2023 online ve 10.00 hod.  

 

           Za SR GCA:      

          

…………………………………………… 

 Prezident JUDr. Jiří Kovář                                         



 

 

 

 


